
Schriftelijke vragen 

                                                                  
 
Onderwerp : Reddingsbrigade Sint Maartenszee 
Aan  : Mw. Van Kampen 
Datum  : 01-03-2024 

 
 
Vraag van het CDA-Schagen: 
 
In de stukken van oordeelsvormingen vergadering van 5 maart 2024, 
Ontvangen we bij agendapunt 8: actieve informatieplicht de volgende informatie over de 
bouw van gebouw Reddingsbrigade Sint Maartenszee: 
‘ nieuwbouw is na een vertraging december ’23 begonnen. De planning is dat het gebouw 
voor de opening van het strandseizoen 2024 opgeleverd wordt. 
  
In het weekbericht van 28-2-2024 zit een geactualiseerde LTP 13-02-2024 waarin staat: 
‘ Vanwege extra kosten wegens vertraging en ecologische maatregelen, Langs de raad ivm 
eventueel aanvullend budget emissie neutraal slopen/bouw 
 
Vragen: 

1. Gaat de realisatie van het gebouw aan Reddingsbrigade Sint Maartenszee gereed zijn 
voor opening van strandseizoen 2024? 

Antwoord: 
Het streven is dat de Reddingsbrigade het gebouw vanaf de opening van het strandseizoen 
(9 mei 2024) kan gaan gebruiken. Door vertraging van enkele leveranties is formele 
oplevering nu voorzien in de eerste helft van juni 2024. Deze laatste fase bestaat uit 
afwerking waarbij o.a. de stallingsruimte al wel gebruikt kan worden, zodat de 
Reddingsbrigade het gebouw al wel voor de officiele oplevering kan gebruiken. 
 

2. Indien oplevering voor opening strandseizoen 2024 niet gaat lukken, kunt u 
aangeven wat de verwachte opleveringsdatum zal zijn. 

Antwoord: 
Zie het antwoord hierboven. 
 

3. Indien oplevering voor opening strandseizoen 2024 niet gaat lukken, is de 
Reddingsbrigade in strandseizoen 2024 genoeg gefaciliteerd om hun taken 
constructief te kunnen uitvoeren?  

Antwoord: 
Er is geen aanleiding om aan te nemen dat dat niet het geval zal zijn 
 

4. Indien oplevering voor opening strandseizoen 2024 niet gaat lukken, kunt u de tekst 
bij de actieve informatieplicht actualiseren?  

Antwoord: 



In deze roerige tijden is het ingewikkeld om een definitieve planning te verstrekken. Het 
blijft een dynamisch proces. Met het antwoord onder vraag 1 kent u de actuele stand van 
zaken. Zodra bekend is wat de definitieve planning is, wordt u daarover geïnformeerd. 
 
 
 
In afwachting van uw antwoorden, 
 
Fractievoorzitter, Wim Vonk 
Fractielid, Debby Burger-de Graaf 
 


